



EXTRA KRILL OIL HEART FORMULA

with CoQ10 & Phytosterols

Supports Cardiovascular Health*

45 Softgels

DIETARY SUPPLEMENT

CATALO Extra Krill Oil Heart Formula with CoQ10 & Phytosterols is made from Antarctic krills, Euphausia superba, and having no fishy aftertaste. A serving (1818mg) provides 240mg phospholipids which can be easily absorbed and utilized by our body and are clinically proven that may assist in stabilizing blood cholesterol.* Coenzyme Q10 (CoQ10) is a strong antioxidant used to assist energy production for the heart and the body. Phytosterols are natural plant compounds that may assist in stabilizing blood cholesterol. Together, the formula provides an all-rounded protective effect for the heart.

Main Functions:

- May assist in stabilizing blood cholesterol
- Support heart and cardiovascular health powerfully
- Maintain elasticity of blood vessels
- Sustain vitality and boost energy level

Suitable for: Frequent diner-outs, frequent meaty or greasy consumption, concerned about blood cholesterol, heart and cardiovascular health, always feel tired or lack of energy and under stress

* Berge K, Piscitelli F, Hoem N, et al. 2013, Lipids Health Dis., Vol.12:78.



Superba® Krill Oil is a registered trademark of the Aker Group.

Kaneka Q10® is a registered trademark of the Kaneka Corporation.
VEGAPURE® is a registered trademark of Cognis IP Management GMBH.

This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration. This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease.



EXTRA KRILL OIL HEART FORMULA with CoQ10 & Phytosterols

特強磷蝦油

輔酶Q10及植物固醇全效強心配方



45 Softgels

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Softgels (1818mg)

Servings Per Container: 22

Amount Per Serving		
Proprietary Blend (Optimum Heart Energy) Superba® Krill Oil, Organic Flaxseed Oil, Kaneka Q10® CoQ10 (Ubidecarenone)		860mg
- Phospholipids		240mg
- Omega-3 Fatty Acids		242mg
- EPA (Eicosapentaenoic Acid)		72mg
- DHA (Docosahexaenoic Acid)		33mg
- ALA (α-Linolenic acid)		110mg
- Astaxanthin		48mcg
VEGAPURE® Phytosterol Esters		500mg
Energy (kcal)	10	Carbohydrates (g) 0.6
Total Fat (g)	1	- Sugars (g) 0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g) 0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg) 0

Serving	Adults: Take 1-2 softgels daily
Directions	Take after meal
Ingredients	Superba® Krill Oil, VEGAPURE® Phytosterol Esters, Organic Flaxseed Oil, Kaneka Q10® Coenzyme Q10 Other Ingredients: Gelatin (Softgel), Humectant (Glycerin), Stabilizer (Sorbitol), Purified Water, Color (Natural Lycopene, Natural Carob), Natural Lemon Oil. Contains Soy and Crustacean products (Krill)
Net Weight	40.9g (909mg x 45 softgels)
Storage	Keep in a dry and cool place Avoid direct sunlight

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Health Inc. USA

Distributed by CATALO Natural Products, Inc.
Walnut, CA 91789, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods

7/F, 81 Hung To Rd., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

www.catalo.com



Product Code
3080

美國家得路特強磷蝦油·輔酶Q10及植物固醇全效強心配方 100%提取自生長於純淨無污染的南大洋南極磷蝦，磷蝦油並無魚腥味，每食用份量(1818毫克)含240毫克磷脂質，與細胞膜結構相約，極容易被人體吸收和利用，經臨床證明或有助於穩定膽固醇*。輔酶Q10 (CoQ10) 是一種極強的抗氧化劑，可幫助心臟和身體製造能量。植物固醇源於天然植物，或有助於穩定膽固醇。此配方集合多種有效成份，為心臟提供全方位的保護。

主要功效：

- 或有助於穩定膽固醇
- 強效保護心臟和心血管健康
- 保持血管彈性
- 保持活力，提升能量

適用人士：經常外出用膳，常吃肉類或油膩食物，關注膽固醇，心臟和心血管健康，常感疲倦、精力不足、壓力大人士

營養資料

食用份量：2粒 (1818毫克)
每包裝所含食用份量：22

每食用份量

獨特全效強心配方 860毫克
Superba®磷蝦油，有機亞麻籽油，
Kaneka Q10®輔酶Q10精華

- 磷脂質 240毫克
- 奧米加3脂肪酸 242毫克
- EPA (二十碳五烯酸) 72毫克
- DHA (二十二碳六烯酸) 33毫克
- ALA (α亞麻酸) 110毫克

- 蝦青素 48微克

VEGAPURE®植物固醇 500毫克

能量 (千卡) 10

蛋白質 (克) 0

總脂肪 (克) 1

-飽和脂肪 (克) 0

-反式脂肪 (克) 0

碳水化合物 (克) 0.6

-糖 (克) 0

鈉 (毫克) 0

建議食法	成人：每天1-2粒，請於餐後服用
成份	Superba® 磷蝦油，VEGAPURE® 植物固醇，有機亞麻籽油，Kaneka Q10® 輔酶Q10精華 其他成份：骨膠原膠囊 (明膠)，水分保持劑 (甘油)，穩定劑 (山梨醇)，淨水，色素 (天然番茄紅素，天然角豆膠)，天然檸檬油。含大豆及甲殼類動物製品 (磷蝦)
內容量	40.9克 (909毫克 x 45粒)
此日期前最佳	如盒所標示 (日月年)
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射

此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中醫藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有為進行該等註冊而接受審核。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。

美國 家得路 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：www.catalo.com